

VOLUME 31

တၢ်ဆၢဂ့ၤဆၢဝါဆူ DeKalb County လီၢ်ကဝီၤကွၢ်ဟံၣ်ဖိယိဖိအအိၣ်,

ယဆၢမ့ၢ်လၢလၢပုၤကိးဂးဒီးအိၣ်ပျဲဒီးနွံလၢအမုၢ်ကတၢၢ်န့ၣ်လီၤ. ဒ်ပတုၤယိၤဝဲဆူလၢအုၤဖျါတၢ်ကီၢ်ထီၣ်သီတၢ်အိၣ်ကသုၣ်အလၢအသိး, ယအဲၣ်ဒီးဟ့ၣ်သဆၣ်ထီၣ်ပုၤကိးဂးဒီးလၢအကဆဲးမၤသကိးတၢ်လၢအသန့ၣ်ဒၣ်ဝဲလၢတၢ်မၤစုၤလီၤစၢၤဒၣ် COVID-19 တၢ်ဆၢယၢ်အတၢ်ရၤလီၤသးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ယသ့ၣ်ညါလၢပဝဲကိးဂပသ့ၣ်ကိးသးဂီၤလၢတၢ်ထီၣ်ကဒါက့ၤကွၢ်အတၢ်အိၣ်သးဒ်ညါန့ၣ်အသိး. ဘၣ်ဆၣ်ပဘၣ်ဟံၣ်လီၤပသးဂၢၢ်ကၢၤက့ၤဒီးဆဲးမၤဝဲဒၣ်တၢ်အိၣ်စိၤစုၤယံၤလီၢ်သးဒီးပုၤဂၤ, ဖျါယၢ်ပနီၣ်က့ၢ်ဘၢမဲၣ်, သ့ကဆိပစုဒီးဆဲးလူၤပိၣ်မၤထွဲဝဲဒၣ် Centers for Disease Control ဒီးတၢ်ဒီသဖၤကိညါစၢၤတၢ်အတၢ်မၤကွၢ်ခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဝံသးစူၤအိၣ်ပုၤဖျဲးဒီးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်ဖဲတၢ်အိၣ်ကသုၣ်အဆၢကတီၢ်အံၤတက့ၢ်. ပခိးကွၢ်လၢဝဲဒၣ်နတၢ်ဟံၣ်က့ၤထီၣ်ကဒါက့ၤကွၢ်ဖဲလၢအုၤဖျါ 12 သီအနံၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟ့ၣ်နီၤမၤစၢၤဒၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်ကီၢ်ထီၣ်သီတၢ်အိၣ်ကသုၣ်အဆၢကတီၢ်

DCSD ရဲၣ်က့ၤဝဲဒၣ်တၢ်ဟ့ၣ်နီၤမၤစၢၤတၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်ကီၢ်ထီၣ်သီတၢ်အိၣ်ကသုၣ်အဆၢကတီၢ်အမူးဖဲမ့ၢ်ယုန့ၣ်, လၢအုၤဖျါ 3 သီ, 2021, စးထီၣ်ဂီၤခိ 11 န့ၣ်ရံၣ်တုၤဟါခိ 2 န့ၣ်ရံၣ်ဝဲ Administrative & Instructional Complex ဝဲ International Center တၢ်လီၢ်တကပန့ၣ်လီၤ. လီၢ်ကဝီၤကွၢ်ဟံၣ်ဖိယိဖိအအိၣ်တၢ်အိၣ်ဘိၣ်လၢတၢ်စုၣ်ခုၣ်အိၣ်နွံသီဂီၢ် (seven-day frozen meal boxes) 2,100 ဘိၣ်, ဒီး တၢ်အိၣ်လၢတၢ်တုၤထူးထီၣ်ဝဲဒၣ်အစ့တဖၣ် (fresh produce) ဆူဟံၣ်ဖိယိဖိလၢအအိၣ်ဝဲ Atlanta Community Food Bank အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ကဒုးန့ၣ်ဝဲဒၣ်မိၢ်ပၢ်တဖၣ်လၢတၢ်ပနီၣ်တဖၣ်လၢတၢ်လဲၤအိၣ်ပတုၤသီလ့ၣ်အလီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်ကဘၣ်အိၣ်ဒီးဝဲဖဲအသိလ့ၣ်အပူၤဖဲအနီၣ်ခိၣ်ကဲဝဲဒၣ်တၢ်ပနီၣ်တဖၣ်အခါ, ဒီးကွၢ်အပုၤဘၣ်မုၢ်ဘၣ်ဒါလၢအမၤဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်အိၣ်န့ၣ်ဂံၢ်န့ၣ်ဘါအတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်ကဟံၣ်လီၤဝဲဒၣ်တၢ်ဖိတၢ်လံၤတဖၣ်ဖဲသီလ့ၣ်အတၢ်ပဒးအပူၤန့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်သ့ၣ်ညါအိၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်, ဝံသးစူၤန့ၣ်လီၤကွၢ်ပပုၤယဲၤသန့တက့ၢ်.

တၢ်မၤကွၢ် COVID-19 တၢ်ဆၢယၢ်

ပရဲၣ်က့ၤမၤဝဲဒၣ်တၢ်မၤကွၢ် COVID-19 တၢ်ဆၢယၢ်အဆၢကတီၢ်လၢပုၤမၤတၢ်ဖိ, ကွၢ်ဖိဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကမၤဝဲဒၣ်တၢ်မၤကွၢ်ဖဲမ့ၢ်တန့ၢ်ဒီးမ့ၢ်ခံန့ၢ်စးထီၣ်ဂီၤခိ 10 န့ၣ်ရံၣ်တုၤဟါခိ 5 န့ၣ်ရံၣ်ဝဲ Bethune တၢ်ခါၣ်သးကွၢ်ဒီး Cross Keys တၢ်ထီၣ်ကွၢ်, ဒီးဖဲမ့ၢ်လ့ၢ်န့ၢ်စးထီၣ်ဂီၤခိ 10 န့ၣ်ရံၣ်တုၤဟါခိ 5 န့ၣ်ရံၣ်ဝဲ Doraville United တၢ်ဖုၣ်ကွၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်လီၢ်အဂၤတဖၣ်အိၣ်ဒီးဝဲတၢ်ကွၢ်ထံဆိမိၣ်အနံၤအသီခါလၢကဟံၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပဆၢမ့ၢ်လၢလၢတၢ်ကဆဲးမၤသကိးတၢ်ဒီး Top Dog Solutions, Inc. လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတၢ်မၤကွၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထၢတၢ်မၤကွၢ်တဖၣ်ဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ်တၢ်ဖဲစၢၤမၤစၢၤလၢပလီၢ်ကဝီၤကွၢ်အဂီၢ်ဒီးမၤစၢၤပုၤလၢတၢ်န့ၣ်လီၤပဆၢကွၢ်ထွဲတၢ်အိၣ်သးဖဲလၢပဒီသအစၢၤဝဲဒၣ်ပပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးပကွၢ်ဖိတဖၣ်အတၢ်ပုၤဖျဲးဒီးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်အခါန့ၣ်လီၤ. ပကွၢ်စးဆဲးမၤတၢ်လၢတၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒီးတၢ်မၤန့ၢ်ကသံၣ်ဆဲးဒီသဖၤတၢ်ဆၢလၢပုၤလၢအလီၣ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ယုထၢတဖၣ်န့ၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

စံၢ်လီၤဖဲအံၤလၢတၢ်န့ၣ်လီၤမၤနီၣ်မၤယါမံၤအဂီၢ်တက့ၢ်.

Town Hall တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်

ပဝဲခဲလၢပအၢၣ်လီၤတုၢ်လီၢ်သ့ဝဲလၢတၢ်အကျိၤအကျဲလၢအမ့ၢ်တၢ်အရဲဒိၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ပညိၣ်ဝဲလၢပကွၢ်ဖိအတၢ်မၤလိအစၢၤတဖၣ်အဖိခိၣ်ဒီးတၢ်ပညိၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤလၢတၢ်က့ၤထီၣ်မၤလိကဒါက့ၤတၢ်လၢကွၢ်လၢခါဆူညါန့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ကျဲးစး

ဟံ့ဖိုင်ထိုင်ဝဲဒ်တံဆိမိဉ်ဆိမးဒီးတံထိုင်တံဟံသးလာပ DCSD ပုတတအဖိခိဉ်, လာအဘဉ်ထွဲဒီး 2021-2022 တံထိုင်ကွဲအနံဉ်အဂီၢ်, ပကရဲဉ်ကျဲလီၤဝဲဒ်လီၢ်ကဝီ/ပုတတ town halls တံအိဉ်ဖိုင်ဖဲလါအုဉ် 27-29 သိန့ဉ်လီၤ. DCSD ကွဲထံဆိမိဉ်ဝဲဒ်ကွဲအတံမလိလံာ်ဒိဉ်လါထီၤ, ပုဂံဝီ, သးတံပလာၢ်, ဒီးတံဟံသ့ဉ်ဟံသးအတံလိဉ်ဘဉ်တဖဉ် န့ဉ်လီၤ.

ဟံဉ်ဖိယိဖိမုၢ်ယုထာဝဲဒ်တံမလိစိတံလာအုထာဉ်နဲးအဖိခိဉ်န့ဉ်, ပအဲဉ်ဒီးမလိတံဝဲဒ်ကွဲဖိတဖဉ်မသကိးတံဖဲတံမသးဘဉ် ဆာဘဉ်ကတီၢ်အပူလါလါပုၤပုၤ (တံမသးအဆာကတီၢ်, တံသိဉ်လိဉ်န့ဉ်လိလါလါလာအဘဉ်တံပအုရဲဉ်ကျဲအိဉ်ဖိုင်သရဉ် သမါ) ဒီးတံမသးဘဉ်ဆာဘဉ်ကတီၢ် (လာအုထာဉ်နဲးအဖိခိဉ်လာတအိဉ်ဒီးသရဉ်သမါအတံပအုရဲဉ်ကျဲတံသိဉ်လိဉ်န့ဉ်လိအ ဆာကတီၢ်နီၢ်နီၢ်) အတံမလိမးဒီးန့ဉ်လီၤ. town hall တံအိဉ်ဖိုင်တဖဉ်အံၤကဟ့ဉ်လီၤမလါပုၤကျဲတဖဉ်လာပ ကသ့ဆိဉ်ထွဲမလါဝဲဒ်ပကွဲဖိဒီးအဝဲသ့ဉ်အဟံဉ်ဖိယိဖိတဖဉ်အဂ့ၤကတံအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

ပကဟ့ဉ်လီၤအါထိုင်ဝဲဒ်တံဂံၢ်တံကျိလာအဘဉ်ယးဒီး town hall တံအိဉ်ဖိုင်အဂ့ၢ်ဖဲန့ဉ်လါကဟဲတုၤအပူန့ဉ်လီၤ.

ခိဉ်ဖးတဖဉ် (Bonuses)

အပူကွဲတန့ၢ်, ယတဲဖျါဘဉ်ယး တံဟ့ဉ်ခိဉ်ဖးအဘူးလဲတဘျီ (one-time bonus payment) ဆူ K-12 ကမုၢ်ကွဲဖိ-ကွဲ သရဉ်သမါဒီးပုၤဆိဉ်ထွဲမလါတံကျိဘဉ်ကုဉ်သ့ပုၤမတံဖိဝဲကျိ, လာအဘဉ်တံတူၢ်လိာ်အိဉ်ဖိုင်ကီၢ်ဖဲတံကျိဘဉ်ကုဉ်သ့ ကမံးတံန့ဉ်လီၤ. ယသးခုလာယဘိးဘဉ်ညါဝဲဒ် DCSD ယုထာမအါထိုင်တံဟ့ဉ်ဘူးလဲအဆာကတီၢ်လာပုၤမတံဖိလာအ ကားဝဲဘဉ်ဝဲတဖဉ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. မုၢ်လာ DCSD ဟံလုာ်ဟံပုၤဝဲဒ်အဝဲသ့ဉ်အတံမလုာ်မသကိးတံလာအဝဲသ့ဉ်အကွဲဖိ တဖဉ်အဂီၢ်, ဒီးပမအါထိုင်ဝဲဒ်ခိဉ်ဖးဒ်သိးတံဟ့ဉ်ဘူးလဲလာအအိဉ်လီၤတံတဖဉ်ဆူပုၤမတံဖိလာအကြားဝဲဘဉ်ဝဲတဖဉ် အဂီၢ်ကမုၢ်ဝဲဒ် \$1,000 ဒီး \$500 န့ဉ်လီၤ. တံဟ့ဉ်ဘူးလဲဒီးသန့ထိုင်သးလာတံကယထိုင်ဝဲအဖိခိဉ်န့ဉ်လီၤ. ဒ်လဲဉ်ဂုၤ, တံ ထူးစုၤလီၤစ့တံကမအိဉ်ဖဲလာတံဟ့ဉ်ပုၤမတံဖိဘူးလဲလာအပိာ်ထွဲထိုင်တဖဉ်အပူန့ဉ်လီၤ.

ပခိးကွဲလါလာပကဒုးနဲဉ်ဖျါထိုင်ဝဲဒ်ပတံစံးဘျူးစံးဖိုင်တဖဉ်ခိဉ်ဖိပတံဟ့ဉ်နီၤလီၤဝဲဒ်ခိဉ်ဖးတဖဉ်အံၤဖဲတံသးကျဲတံရဲဉ်တံ ကျဲအကတီၢ်လာအကစးထိုင်သးဆူညါတန့ၢ်န့ဉ်လီၤ.

တံထီၤကွဲတံဂဲၤကလံဉ်အမူး/တံထီၤကွဲတံဟူးတံဂဲၤတဖဉ်

ဒ်လဲဉ်ဂုၤလီၢ်ကဝီမုၢ်အိးထိုင်ကဒါကွဲအတံသ့ဉ်ထိုင်တဖဉ်ဒ်လဲဉ်, ဒီးကွဲအါဖျါတအိဉ်ဒီးအတံရဲဉ်တံကျဲလာတံကွဲထိုင် ကဒါကွဲအတံဟူးတံဂဲၤတဖဉ်ဒ်အမူးတံထီၤကွဲတံဂဲၤကလံဉ်အမူးဒ်အညီန့ဉ်အသိး, ဒီးတံထီၤကွဲတံမလိအဆာကတီၢ်တုၤ အပူဒီးတံအဘူးအလဲတဖဉ်န့ဉ်လီၤ. ဒီးသန့ထိုင်သးလာကတီၢ်အံၤတံအိဉ်ဆူအိဉ်ဆူ ဒီးတံပုၤဖျဲဒီးတံလီၤဘဉ် ယိဉ်အတံနဲဉ်ကျဲတဖဉ်ဖဲအလီၢ်ဒ်ဝဲ, ဒီးတအိဉ်ဒီးတံဆာကတီၢ်လာတံရဲဉ်တံကျဲအဂီၢ်, ဒ်လဲဉ်ဂုၤ, တန့ဉ်အံၤတံတဟ့ဉ်ခွဲးလာ တံကမလဲဒ်တံထီၤကွဲတံဂဲၤကလံဉ်အမူးဘဉ်န့ဉ်လီၤ.

တံထီၤကွဲခိဉ်အကရူၢ်လာတံပညိဉ်ယာ်ဝဲတဖဉ်ကမသကိးတံဒီး COVID-19 Think Tank တံကရုကရီ, ကွဲဖိခိဉ်န့ဉ်, ဟံဉ် ဖိယိဖိဒီးပုၤမတံဖိတဖဉ်လာတံကတံကတံဝဲဒ်တံမလုၤမသိထိုင်တံအတံဟ့ဉ်ကုဉ်ဟ့ဉ်ဖးဒီးအတံနဲဉ်ကျဲတဖဉ်လာ Senior Week အတံဟူးတံဂဲၤတဖဉ်န့ဉ်လီၤ. တံပညိဉ်ဝဲဒ် Senior Week ကမုၢ်ဝဲဒ်တံဒုးအိဉ်ထိုင်တံလဲၤခိဉ်ဖဲလာတံသး ပုၤနီဉ်အိတသ့လာတံထီၤကွဲဖိတဖဉ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

တံဟ့ဉ်လာကပိ Magna ခိဉ်ဖး

ယသးအိဉ်ဆာဂုၤဝဲဒ်လီၢ်ကဝီ, လီၤဆိဒ်တံ Parent and Family Engagement ဝဲကျိ, လာတံဟ့ဉ်ထိုင်အမံၤဒ် National School Boards Association (NSBA) ပုၤမန့ၢ် 2021 Magna ခိဉ်ဖးန့ဉ်လီၤ. တံသ့ဉ်ညါဟံပနီဉ်ဝဲဒ် DCSD လာအတံကျဲးစးထဲးဂံၢ်ထဲးဘါလာတံတီတံလီၤအဂီၢ်ဒ်ပုၤမန့ၢ်တံခိဉ်ဖးနီဉ်ဂံၢ်တံအသိးဖဲတံဟ့ဉ်လာကပိ Magna

